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Herk-de-Stad krijgt er tegen 2027 volgens 
cijfergegevens van statistiek Vlaanderen 
niet alleen een 500-tal inwoners bij. Het 
vertaalt zich ook in een haast even grote 
toename van gezinnen. Gezinnen of hu-

ishoudens zullen steeds kleiner worden, 
het aantal singles groeit. We moeten dus 
dringend werk maken van het hervormen 
van ons woningpark. We moeten durven 
gaan voor meer compacte en energie-

zuinige woningen, want Limburgers ne-
men voor het wonen en leven vandaag 
van alle Vlamingen de meeste ruimte in 
beslag.

Waar
kies jij
voor?

 Blz. 2

Herk-de-Stad
telt over 10 jaar ruim
400 extra gezinnen

Beter een goede buur dan een 
verre vriend. Een spreekwoord 
dat we wel al eens durven 
gebruiken. Want wanneer het 
goed klikt met je buren wordt 
op die plek wonen erg aan-
genaam. Samen ervaren jullie 
wat de buurt zo gezellig maakt, 
waar er zich een probleem 
stelt of wat er nog nodig is 
om wonen en leven nog 
aangenamer te maken. Wat als 
politici nu elke Herk-de-Stad 
burger eens de kans geeft om 
een stukje in je eigen buurt te 
ontwikkelen? Een droomfab-
riek op maat van onze stad of 
buurt? Ja, het kan als het van 
ons afhangt.

 Blz. 10

Méér
Limburg
Waar wij ons sterk maken voor 
een sterk Limburg, willen andere 
politiekers onze dierbare provin-
cie degraderen tot voorstad van 
Antwerpen. “Limburg is meer 
dan ooit nodig om iets te blijven 
betekenen in politiek Brussel”, 
stelt sp.a gedeputeerde Ludwig 
Vandenhove. “Bovendien werkt 
het provinciebestuur als een 
soort hefboom richting Limburgse 
gemeentebesturen. Onder-
steunend en stimulerend op heel 
wat beleidsdomeinen. Als sp.a 
verzetten wij ons fel tegen de 
ontmanteling van ‘wie sjoeën os 
Limburg is’. Zonder navelstaren, 
maar wel een wijde blik om de 
unieke ligging van Limburg uit te 
spelen binnen Europa. Daar kunt 
u wat ons betreft van op aan.”

De jongste lijsttrekker
in 14 gedaanten

 Blz. 8+9  Blz. 3

Limburgers nemen meeste ruimte in beslag

GeZoNDe LUNCH oP SCHooL

Hoogste tijd voor een 
brooddoos revolutie

 Blz. 4+5

V.U.: Bert Moyaers, Schopstraat 58, 3540 Herk-De-Stad
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 Blz. 15

Droom je StaD of buurt

Laboratorium
voor
jeugdtalent

 Blz. 14
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Waar kies jij voor?

Stem op al onze kandidaten

GroeN eN GeZoND
 Fietspooling naar school en elektrische laadpalen
 Bijen-aantrekkelijke bloemenbermen
  Ledverlichting in openbare gebouwen, waaronder 

gemeentehuis en Kerstverlichting
 Limburg.net-tarieven voor alleenstaanden aankaarten
  Lokale energieprojecten met mogelijkheid tot 

burgercoöperatie
  Stiltegebied waar natuur en rust in het groen 

samenkomen

KINDerStaD
 Investeren in meer openbare speelruimte
 Meer naschoolse kinderactiviteiten
 Verplichte kindertoets voor elke beleidsmaatregel
 Startsubsidies als motivatie voor onthaalouders
 Achterstand kinderopvang wegwerken

oNDerWIjS VaN De boVeNSte PLaNK
 Armoede al vanaf de schoolbanken aanpakken
  Bib toerusten naar noden van onze studerende jeugd. 

Bijvoorbeeld 3D-printer, grafische apparatuur 
en lasercutter
  Samenwerkingen opzoeken, zoals met het 

Huis van het Kind

Leefbaar WoNeN VooroP
  Kerken als culturele tempel zonder afbreuk 

aan erediensten
 Cohousing als nieuwe woonvorm voor starters
 Wonen voor senioren in oude gemeentehuis Schulen 
 Energieneutraal? Dan 3 jaar geen opcentiemen
 Veilig en groen marktplein

HerKSe HaNDeL
  Pop-upruimte voor handelsinitiatieven 
  Vernieuwende, ondernemende ideeën aanmoedigen 

met financiële en logistieke ondersteuning
  Stadskern op verantwoorde manier verder ontwikkelen 

op vlak van handel, diensten en wonen
  Samen met middenstandsraad acties coördineren 

en faciliteren
 Imagocampagne binnen, maar ook buiten Herk-de-Stad
  Geschenkbonnen nieuw leven inblazen en ruimere 

bekendheid geven

SameN uIt, SameN tHuIS
 Speelgoeduitleen via het Huis van het Kind
 Realisatie nieuw dienstencentrum senioren
 Kansarmoede omlaag brengen
 Wensboom voor kansarme kinderen in kerstperiode
 Een sociaal dorpsrestaurant en een sociale kruidenier

VeILIG oP WeG
  Een fietsvriendelijk beleid
  Enkele straten ombouwen naar fietsstraten, zoals 

bijvoorbeeld de Beckersvaart
 Veilig kruispunt N2, Bosstraat en Kapelstraat
 Oefenpark voor nieuwe autobestuurders
 Intelligente verkeersborden aan alle scholen
  Optimaliseren boulevardparkings en moderne 

fietsstalling in centrum
 Gratis opleiding en signalisatie voor wegkapiteins

DICHter bIj u, LuIStert maKKeLIjKer
  Het nieuwe bestuur luistert naar en staat tussen 

de inwoners
 Mobiele stadsdienst voor minder mobiele burgers
 Dorpsloket in alle wijken
 Warm welkomstpakket voor nieuwe inwoners

GeZoNDe KeuZe
  Fruit- en soepproject in scholen promoot gezonde 

producten van lokale telers 
  Project ‘Gezond bewegen’ uitrollen
 Samenaankoop sportmateriaal
  Door de keuze voor een groen en duurzaam  

Herk-de-Stad met voldoende ontspanningsmogelijkhe-
den maken we onze gemeente en haar burgers gezond
  Investeren in sportinfrastructuur zoals kunstgrasvelden, 

loopomlopen, ...
 In elke deelgemeente een bereikbaar AED-toestel

oNZe troeVeN
 Naschools sportaanbod uitbreiden door samenwerking
  Zomeraanbod van gratis evenementen verhogen:  

openluchtfilm, foodtruck-festival, muziek, kortom 
meer beleving
  Talentontwikkeling stimuleren door cultuur- en kunst-

wedstrijd en ondersteuning jonge lokale artiesten
  Optimaal gebruiken van de vele faciliteiten die 

Olmenhof biedt
 Bloesemmarathon als uniek loopproject
 UiTPAS om deelname aan vrijetijdsaanbod te bevorderen
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elk kind een
gezonde lunch op school
tijd voor een ‘brooddoosrevolutie’

Te veel kinderen gaan met een lege brooddoos naar school. Sp.a 
wil dan ook heel graag met de Herkse scholen rond de tafel gaan 
zitten en de mogelijkheid onderzoeken naar een project waarbij 
elk kind een gezonde maaltijd krijgt aangeboden. Het kan echt niet 
meer dat er vandaag kinderen honger moeten lijden op school.

Dan breekt mijn hart als leer-
kracht en als vader.”

KINDerarmoeDe
Herk-de-Stad kent deze legisla-
tuur een duidelijke stijging van 
het aantal kinderen in kansar-

moede. Nog tot 2013 scoorde 
Herk-de-Stad opmerkelijk be-
ter dan de Vlaamse trend, maar 
al vanaf 2014 tot en met 2016 
is er plots bijna een verdubbe-
ling tot 7% en dit blijft boven-
dien stijgen. Kinderen melden 
zelden zelf dat ze geen eten bij 
hebben, vooral uit schaamte. 
Hoeveel kinderen er zonder (of 
met een lege) brooddoos naar 
school gaan, is niet duidelijk. 
Daarover zijn geen cijfers be-
schikbaar, maar voor ons is elk 
kind zonder eten er één te veel.

GeZoNDe maaLtIjDeN
De socialisten willen komaf  
maken met de lege brooddozen 
en in de plaats elk kind ’s mid-
dags een gezonde maaltijd voor-
schotelen. Dat hoeft geen warme 

Sp.a lanceert dit voorstel onder 
de werktitel ‘brooddoosrevolu-
tie’. Kinderen die naar school 
gaan met lege brooddozen en 
dus niet eten ’s middags, krij-
gen gezondheidsproblemen.
Ook slechtere schoolresultaten 
zijn het gevolg. Als je de hele 
dag honger hebt, kan je je niet 
goed concentreren. 
Daarom spelen we met het idee 
om elk kind in de lagere school 
een gezonde maaltijd aan te 
bieden over de middag. “Die 
maaltijd moet voedzaam en 

gezond zijn en bereid worden 
met verse producten uit eigen 
streek. We willen nagaan hoe 
we dat best vorm kunnen geven 
en intussen in overleg gaan met 
de schoolbesturen”, stelt sp.a-
fractieleider Bert Moyaers.
“Zelf bezocht ik vanuit mijn 
parlementair werk een aantal 
Limburgse scholen om deze 
problematiek goed in kaart te 
brengen en naar goede praktijk-
voorbeelden te zoeken. Ik weet 
dat er kinderen met weinig of 
geen eten naar school komen. 

maaltijd te zijn, maar wel een 
volwaardige lunch, want anno 
2018 kan het niet dat er kinde-
ren op school zitten die honger 
lijden. We moeten bovendien 
onderzoeken of we die maaltij-
den niet kunnen realiseren via 
de sociale economie. Op die ma-
nier helpen we mensen aan een 
job en houden we die maaltijden 
ook nog eens betaalbaar.

NIet StIGmatISereN
Doordat echt elk kind in zulk 
voorstel geniet van die maaltijd, 
worden kinderen in armoede 
niet gestigmatiseerd. Dat is een 
zeer belangrijk aspect. Iedereen 
verdient gelijke kansen. Het is 
aan het beleid om de vicieuze 
cirkel te onderbreken waarin 
kansarmoede vertoeft.

" Als je weet dat 
er kinderen met 
weinig of geen 
eten naar school 
komen, breekt 
mijn hart als 
leerkracht 
en als vader."

Bert Moyaers

GEZONDHEID
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Herk-de-Sportstad
Met tientallen goedwerkende sportverenigingen, een stevig bezet 
uurrooster in sportcentrum Herkules en ook honderden sporters 
die niet in clubverband nog eens aan beweging doen, lijkt Herk-de-
Stad een voorbeeldgemeente. Net zoals Sport Vlaanderen vinden 
ook wij dat sporters meer beleven. Maar dan wel  op voorwaarde 
dat de infrastructuur die er voorhanden is ook die belevingswaarde 
optimaal vervult. En net dáár kan het nog veel beter, zowel voor de 
georganiseerde als niet-georganiseerde sportsectoren.

jeuGDVoetbaL
Met ruim 250 voetballende jon-
geren en dames is Jeugdvoetbal 
Groot Herk (JVGH) één van de 
grootste sportclubs van Herk-
de-Stad. Hun infrastructuur 
verouderd noemen, is een groot 
understatement. Er is werk aan 
de winkel voor deze eerder 
jonge club met weinig financi-
ele middelen. Daar deze club 
haast volledig uit jeugdwerking 
bestaat en de jeugd de toekomst 
is, moet het gemeentebestuur 
dringend daarop inzetten in de 
hoop dat het gebruik van de 
huidige accommodatie snel tot 
het verleden behoort.

Ook een kunstgrasveld is een 
absolute noodzaak, maar geen 
kleine investering. In Vlaande-
ren alleen liggen er ondertussen 
al ongeveer 400 kunstgrasvel-
den. Dat er in Herk-de-Stad nog 
steeds niet zo’n veld aanwezig 
is, moet ons doen beseffen dat 
we achterophinken ten opzichte 
van dat Vlaams sportlandschap. 
We moeten hier dus dringend 
een inhaalbeweging maken. 
Daarbij willen we er de aan-
dacht op vestigen dat sporten op 
een dergelijk veld de gezond-
heid van de spelers niet mag 
schaden. Dat geldt ook voor het 
milieu. Daarom dat we enkel 

willen praten over een kunst-
grasveld als het niet ingestrooid 
wordt met rubberkorrels.

GoeD INGerICHte oPeN-
bare ruImte
Geef ook de sport die het meest 
beoefend wordt door mensen 
die dat niet in clubverband doen 
het nodige comfort. We hebben 
het dan over de loopsport. Meer 
dan de helft van deze sporters  
trekt naar een bos, plein of park 
voor zijn sportieve ontspan-
ning. In de natuur kan men in 
Herk-de-Stad lopen op de Finse 
piste in Donk, aan het Schu-
lensmeer, in het Olmenhof en 
de Harlaz. Er wordt ook stevig 
van de straten gebruik gemaakt. 
Vooral bij dat laatste liggen op-
portuniteiten die niet eens zo 
gek veel geld moeten kosten. 
Maak permanente loopomlo-
pen in samenwerking met de 
Vlaamse overheid die ervoor 
zorgen dat mensen altijd kun-
nen lopen in een natuurvriende-

lijke omgeving, wanneer ze dat 
willen en met wie ze dat willen.
Zo’n loopomloop kan uit ver-
schillende lussen bestaan en 
heeft een minimumafstand van 
5 km met mogelijke uitbreidin-
gen tot 15 km. Zo’n omloop 
wordt altijd in lusvorm uitge-
werkt waarbij de minimum-
lengte van zo’n lus bij voorkeur 
2,5 km is. Bij de realisatie van 
zo’n omloop wordt er gestreefd 
naar minstens 80% onverhard 
terrein.

KaNSeN Voor buurtSPort
Herk-de-Stad heeft veel scho-
len, dus is er best ook wat 
schoolsportinfrastructuur.
In het verleden werd die door 
heel veel sportclubs gebruikt. 
Met ons sportcentrum Herkules 
is dat veel minder van toepas-
sing. Nochtans vinden wij het 
belangrijk dat we die infrastruc-
tuur ook nog steeds naschools 
kunnen gebruiken om ze open 
te stellen voor buurtinitiatieven, 

zeg maar buurtsport. 
Toch moet die infrastructuur 
vaak ook wat opgewaardeerd 
worden. Vlaanderen reikt daar 
regelmatig subsidies voor uit. In 
Herk-de-Stad diende vorig jaar 

één school tevergeefs een subsi-
diedossier in. Ook hier zouden 
de stadsdiensten kunnen helpen 
om zulke dossiers sterker te ma-
ken. Dat is niet alleen goed voor 
het comfort van onze sportende 
kinderen, maar voor iedereen 
die daardoor geprikkeld wordt 
om de infrastructuur naschools 
optimaal te benutten.

Daarnaast kan een gemeente-
bestuur ook heel concreet co-
housing stimuleren. Zo kan het 
AGB (Autonoom Gemeentebe-
drijf) bij aankoop of verkoop 
van eigen gronden actief op 
zoek gaan naar een geïnteres-
seerde groep van gezinnen om 
een gemeenschappelijk woon-
project op te starten.

" besef dat we 
achterophinken 
ten opzichte 
van het Vlaams 
sportlandschap."
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Bij sp.a zijn we ervan 
overtuigd dat er naast het 
aansnijden van nieuwe 
gronden ook voldoende 
andere, innovatieve 
mogelijkheden tot woon-
uitbreiding zijn. Wij geloven 
sterk in het potentieel van 
energiezuinig en gemeen-
schappelijk wonen en 
willen deze vormen dan 
ook ten volle stimuleren. 
Dat is niet alleen goed voor 
de duurzaamheid, het zal 
wonen ook voor veel meer 
mensen dan vandaag 
betaalbaarder maken.

CoNCLuSIe

In 2027 telt Herk-de-Stad 
400 extra gezinnen
Volgens cijfergegevens van statistiek Vlaanderen krijgt Herk-de-
Stad er tegen 2027 een 500-tal inwoners bij. Dat vertaalt zich ook 
in een haast even grote toename van gezinnen (400 extra), waarbij 
opvalt dat het aantal singles blijft groeien en huishoudens steeds 
kleiner worden. Een hervorming van ons woningpark dringt zich dus 
zichtbaar op. Van alle Vlamingen nemen Limburgers voor het wonen 
en leven vandaag de meeste ruimte in beslag. De hoogste tijd om 
voor meer compacte en energiezuinige woningen te durven gaan!

Ook voor Herk-de-Stad blijft 
het belangrijk om voldoende 
nieuwe inwoners aan te trek-
ken. Dat is nodig om de stad 
leefbaar te houden, want meer 
inwoners betekent ook meer 
kansen voor de Herkse handel, 
meer gebruikers van onze open-
bare voorzieningen zoals De 
Markthallen en uiteraard ook 
voor meer instroom van nieuwe 
leerlingen voor onze scholen.
 

Bovendien houdt een voldoende 
groot woonaanbod de vastgoed-
prijzen min of meer onder con-
trole, waardoor wonen in Herk-
de-Stad voor iedereen haalbaar 
(lees: betaalbaar) blijft. Daarom 
willen wij de komende jaren in 
voldoende mogelijkheden tot 
woonuitbreiding blijven voor-
zien, maar dan wel op een door-
dachte én innovatieve manier.
 
VerDICHtING VaN De 
WooNKerNeN
Vanuit sp.a zijn we sowieso 
voorstander van verdichting 
van de woonkernen op een aan-
gename manier. Als we zomaar 
eender waar grondschotels 
blijven aansnijden, wordt het 
onmogelijk om nog voldoende 
groen voor de toekomst te be-
waren. Daarom pleiten wij er-
voor lopende projecten zoals 

de wijk Daelersveld eerst af te 
werken vooraleer we nieuwe, 
grote projecten opstarten. De 
betaalbaarheid en toegankelijk-
heid van het woningaanbod mag 
daarbij niet uit het oog worden 
verloren, en blijft voor ons 
daarom ook hoog op de agenda 
staan. Naast het creëren van 
voldoende sociale woningen in 
deze wijken, verdient ook het 
bouwen van woningen op maat 
van mensen met een beperking 
onze absolute aandacht.
 
eNerGIeZuINIG IS DuurZaam
Toch mogen we ook niet zomaar 
voorbij gaan aan het feit dat 
maar liefst 72% van de wonin-
gen in Vlaanderen onderbezet 
zijn. Dit grote percentage aan 
onbenutte woonruimte biedt 
ons heel wat toekomstig woon-

potentieel, maar we stellen vast 
dat ongeveer 30% van onze hui-
zen ouder is dan 60 jaar. En hoe 
ouder de woning, hoe slechter 
de energetische waarde. 
Wij vinden het dan ook onze 
taak de eigenaars van deze wo-
ningen te stimuleren om deze 
beter te isoleren en zo het ener-
gieverbruik naar beneden te ha-
len. Want duurzame oplossin-

gen komen niet alleen onszelf, 
maar ook volgende generaties 
ten goede.

CoHouSING: De toeKomSt?
Gemeenschappelijk wonen is in 
opmars! Maar liefst een kwart 
van de bevolking heeft interesse 
om in een gemeenschappelijk 
woonproject te stappen. Derge-
lijke woonvormen botsen ech-

ter vaak op stedenbouwkundige 
voorschriften, die meestal op 
maat van eengezinswoningen 
of appartementen zijn geschre-
ven. Als gemeentelijk bestuur 
kan je zelf voor een wettelijk 
kader zorgen door gemeen-
schappelijk wonen in een ste-
denbouwkundige verordening 
of in een ruimtelijk uitvoerings-
plan (RUP) te definiëren. 

Dringend werk maken van alternatieve woonvormen

totaal 5.221 5.609 100,0% 100,0%

1 Persoon 1.352 1.502 25,9% 26,8%

2 Personen 1.875 2.107 35,9% 37,6%

3 Personen 890 889 17,0% 15,8%

4 Personen 814 817 15,6% 14,6%

5 Personen of meer 290 294 5,6% 5,2%

Gemiddelde omvang 2,41 2,35

 2017 2027 2017 2027

Aantal %

Huishoudens naar omvang:
geobserveerd (2017) en vooruitberekend (2027)

Bron: http://statistieken.vlaanderen.be

WONEN
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ongeveer 30% 
van onze huizen 
is ouder dan
60 jaar.
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toeristische parels 
zijn de bruistablet 
voor Herk-de-Stad
Het Schulensmeer en -broek, de prachtige bloesems in de lente, het park Olmenhof gecombineerd met 
de Harlaz, het Amandinahuis… we kunnen nog wel een aantal andere zaken opsommen die Herk-de-
Stad toeristisch zeer attractief kunnen maken. Misschien is de tijd aangebroken voor een duurzame 
keuze wat  het toeristisch beleid betreft. Het lijkt wel ‘Wachten op Godot’ als we hopen dat Toerisme 
Vlaanderen ons een positieve impuls gunt. Laat ons zelf vanuit het stadsbestuur toerisme i.s.m. onze 
vrijetijdsdiensten en de middenstand boeiend maken. Toeristen willen vooral beleving. Presenteer din-
gen die zo’n fijne ervaring opleveren dat de noodzakelijke media-aandacht er automatisch op volgt.

om wat te organiseren. In het 
verleden bleken bv. de VTM-
K-Zoomtour, de Ketnetband, 
een Wereldfeest... absolute vol-
treffers qua belevingswaarde. 
Mensen kwamen van heinde en 
verre om dat te beleven. Goed 
voor het toerisme, maar ook fan-
tastisch voor de middenstand. 
Wij denken dat de middenstand 
er zeker voor openstaat om mee 
te denken over een swingende 
Herkse zomer.

VaN b&b
tot HoeVetoerISme
Maar als je jezelf toeristisch 
waar wil maken, moet er ook 

mogelijkheid zijn tot overnach-
ten. We moeten durven vaststel-
len dat we op ons grondgebied 
simpelweg onderbedeeld zijn 
wat de mogelijkheid tot over-
nachten betreft. Laat ons on-
derzoeken of we ook hier geen 
impulsen kunnen geven aan 
geïnteresseerde ondernemers of 
zelfs aan onze landbouwers.
Ongetwijfeld zijn er mensen 
of zelfs hele gezinnen die de 
drukte van het leven even wil-
len ontlopen en het plattelands-
leven willen ontdekken. Wat 
voor ons dagdagelijkse realiteit 
is geworden, zal voor heel wat 
mensen een unieke beleving 
zijn. Gezinnen die willen over-
nachten bij een landbouwer, 
graag ook nog even de handen 
uit de mouwen steken op het 
bedrijf en daar gek genoeg ook 
nog willen voor betalen? Waar-
om zouden we zulke troefkaart 
niet durven spelen?Fietsen door het water in Bok-

rijk is de absolute nummer één 
in fietstoerisme Limburg. Maar 
wat velen niet weten is dat de 
passage aan het Schulensmeer 
op nummer twee staat. Er is dus 
zeker potentieel om die fietser 
effectief iets meer te laten doen 
dan enkel te passeren. We moe-
ten ons de cruciale vraag stel-
len hoe we deze mensen meer 
van Herk-de-Stad kunnen la-
ten ontdekken en welke bele-
ving we hen kunnen aanbieden 
waardoor ze wel een halve tot 
hele dag hier willen vertoeven, 
misschien zelfs ook nog over-
nachten.

bLoeSemmaratHoN
Als je het stadslogo van Herk-
de-Stad nader bekijkt, merk je 
al snel een groene letter h die 
een openstaande poort lijkt. 
Dat is niet zomaar gekozen. 
Wij zijn met onze fruitplanta-
ges absoluut een poort op Has-
pengouw. Alleen doen we hier 
gewoon te weinig mee. Er is 
vanuit de dienst toerisme wel 
een bloesemfietstocht, een ker-

sen- of appelpluk, maar het lokt 
te weinig mensen van buitenaf 
en dat is zonde omwille van het 
vele werk en engagement dat 
eraan vooraf is gegaan.
Denk nu bijvoorbeeld eens wat 
een opportuniteiten er zouden 
kunnen gecreëerd worden als 
je tussen al deze bloesems een 
loopwedstrijd organiseert. Lim-
burg heeft vandaag nog geen 
marathon. Wel, organiseer zulk 
evenement en maak er een ab-
solute topbeleving van. Succes 
gegarandeerd als het met de 
juiste professionaliteit wordt 
aangepakt.

Summer SWINGS
Geef toe dat het prieelconcert 
bij het begin en het picknick-
concert aan het einde van de 
zomer in Park Olmenhof altijd 
zeer fijne evenementen zijn. 
Maar dan hebben we het qua 
zomerprogramma wel ongeveer 
gehad. We willen het park niet 
overbelasten, maar waarom niet 
meer van dergelijke zomerse 
taferelen in Herk-de-Stad? Er 
zijn nog tal van leuke locaties 

toeristische parels
om te ontdekken
of te ontwikkelen
  De Herkse bloesems: fietstoerisme bevorderen / een 

marathon organiseren
  Het Olmenhof: cultuur in het park: van exposities tot  

levende standbeelden
  Speeltuin Olmenhof: met een speelfontein wordt alles 

attractiever
  Amandinahuis: naast museum en spirituele waarde ook 

ruimte voor een fietscafé
  Parkzone Schakkebroek: de geklasseerde wei naast Aman-

dinahuis ontwikkelen tot een park met oosterse tinten.
  Wandelpaden: van Donk naar het Schulensmeer langs 

prachtige natuur
  Bos in Schulen: het recent aangekochte bos ontwikkelen 

voor rust en recreatie
  Overnachtingsmogelijkheden: B&B’s faciliteren tot zelfs 

hoevetoerisme creëren
  Evenementenbeleid: in samenspraak met de middenstand 

een swingende zomer op de Markt

oude toren 
Schulen als 
toeristische 
trekpleister

amandinahuis

Nieuw bos 
in Schulen

In tegenstelling tot wat de 
communicatie rond het 
Schulensmeer soms doet ver-
moeden, ligt het domein bijna 
volledig in Schulen. Dat is dan 
ook ‘the place to be’ om van 
het Schulensmeer te genieten. 
De Oude Toren is aangepast 
om als uitkijkpost te dienen, 
maar dit wordt veel te weinig 
gebruikt en al helemaal niet 
gepromoot door de stad. 
Onbegrijpelijk. Wandelaars, 
fietsers, andere toeristen... 
iedereen die een unieke blik 
wil werpen op Schulen en het 
meer moet terecht kunnen in 
de oude toren aan de Oude 
Torenweg, een toeristische 
troef die de stad quasi 
kosteloos kan uitspelen.
En waarom daarna niet een 
terrasje doen?

Echt iedereen is het erover 
eens dat het Amandinahuis 
een grote waarde heeft. 
Ondertussen heeft de stad het 
gebouw eindelijk in eigen-
dom. Nu moet er overgegaan 
worden tot actie, het mag 
niet langer verkommeren. 
We willen het Amandinahuis 
renoveren en er een volwaar-
dig Amandinamuseum in 
herbergen. 
En laten we ook hier maar
een toeristische voltreffer 
van maken, bijvoorbeeld 
door ruimte te voorzien voor 
een fietscafé. Dit is perfect 
realiseerbaar zonder afbreuk 
te doen aan de spirituele 
waarde van het domein.

In Schulen heeft de stad 
recent een stuk bos aange-
kocht. We willen dat dit mooie 
stukje natuur optimaal benut 
kan worden door Schulenaren 
en andere Herkenaren om tot 
rust te komen, te wandelen 
en zich te ontspannen. Op die 
manier beschermen we het 
bos én geven we de Herkena-
ren er een groene long bij 
om rustig te vertoeven: twee 
vliegen in één klap.

Sterk centrum met
sterke deelgemeenten
Iedereen is het erover eens: Herk-de-Stad is een mooie en aan-
gename leefgemeenschap met een sterk centrum en landelijke 
deelgemeenten. Dit is één van onze sterktes die Herk-de-Stad tot 
een aantrekkelijke plek maakt. Maar willen we ons stadje leefbaar 
en aantrekkelijk houden, moeten we het centrum versterken. Daar 
hebben alle inwoners baat bij. 

Naast woongebieden dragen 
handel, horeca en diensten 
veel bij aan stadskernontwik-
keling. Er zijn in ons centrum 
nog voldoende onbenutte mo-
gelijkheden. We moeten dan 
ook nagaan hoe we ons centrum 
op een verantwoorde wijze in 
de toekomst willen beheren en 
uitbouwen.

Leefbare HaNDeL
Tussen de Markt en de Gulden-
sporenlaan liggen open gronden 
waarvan verscheidene publie-
ke. Via een doorsteek kunnen 

ze bereikbaar gemaakt worden 
en een zinvolle bestemming 
krijgen. Er kan plaats zijn voor 
woonprojecten, maar er moet 
zeker nagedacht worden over 
bijkomende handelsruimte. Om 
de handel leefbaar te houden is 
er immers een minimumaan-
bod nodig dat voldoende  Her-
kenaren maar ook inwoners 
uit andere gemeenten aan kan 
trekken. We denken daarbij in 
eerste instantie aan handels-
initiatieven die nieuw zijn voor 
Herk-de-Stad om een zo groot 
mogelijke meerwaarde te creë-
ren. Daarnaast willen we onder-
zoeken of deze ruimte ook kan 
dienen voor het huisvesten van 
kantoren voor de dienstensector 
en of er voldoende vraag naar 
dergelijke initiatieven is.
Dit project kan tevens passen 
in de nieuwe functie die ons 
politiegebouw krijgt. Binnen 

de huidige meerderheid gaan 
stemmen op om het gebouw te 
gebruiken als nieuw stadhuis 
en administratief centrum voor 
alle stedelijke diensten en het 
OCMW. 

Naar De VaaNtjeS?
Komen daar dan immense con-
structies die van veraf het uit-
zicht verpesten? Nee, we gaan 
ons centrum niet naar de vaan-
tjes helpen. We willen nagaan 

hoe we de beschikbare ruimte 
in ons centrum in een stadsont-
wikkelingsproject op maat van 
Herk-de-Stad op een verant-
woorde manier kunnen invullen.
In de dertig jaar dat sp.a onaf-
gebroken deel uitmaakte van 
het beleid en de burgemeester 
leverde, hebben we steeds ons 
best gedaan om aandacht te 
hebben voor het centrum, voor 
alle deelgemeenten, wijken en 
buurten in ons stadje. Na de 

voorbije zes jaar van stilstand 
willen we er samen opnieuw 
voor gaan. Nadenken over de 
invulling van dit stuk van ons 
centrum hoort daar bij. Sp.a wil 
dan ook een denktank samen-
stellen waarin alle betrokkenen 
vertegenwoordigd zijn: onze 
handelaars en horeca-uitbaters, 
het bestuur, lokale betrokkenen 
en experten. Samen zullen we 
nagaan wat er mogelijk is, maar 
ook wat niet.

" Samen verder 
bouwen aan 
ons mooie  
Herk-de-Stad."

mooiste troef voor Herk-de-Stad:
MIDDENSTANDTOERISME

Vers uit de eigen tuin!
Het kweken van je eigen groentjes en fruit smaakt eens zo lekker. 
Daarnaast is het wetenschappelijk bewezen dat werken in de tuin 
zowel geestelijke als lichamelijke voordelen biedt voor je gezondheid.

Helaas heeft niet iedereen de 
luxe om zo’n tuin in het bezit 
te hebben. Aan de andere kant 
merken we ook dat heel wat 
mensen vandaag een lap grond 
bezitten die ze zelf niet meer 
kunnen onderhouden. Dit gege-
ven lijkt toch een geweldige op-
portuniteit om er een win-win-
situatie van te maken. Iemand 
die graag de handen uit de mou-
wen steekt, kan iemand anders 

zijn tuin bewerken. De oogst 
kan verdeeld worden tussen de 
grondeigenaar en de teler.

Dat is niet alleen goed omwille 
van het resultaat dat je de kans 
geeft om je eigen porties ge-
kweekte vezels en vitaminen te 
telen, het zorgt bovendien voor 
heel wat sociale cohesie. Heel 
wat vereenzaming zal op die 
manier wat verdwijnen.

Omdat het niet evident is om 
vraag en aanbod te koppelen, is 
het de taak van de stad om hier 
een faciliterende rol op te ne-
men. sp.a Herk-de-Stad gelooft 
dan ook sterk in burgerpartici-
patie waarbij mensen de kans 
krijgen om de vruchten van hun 
eigen werk te plukken. 
Op dit moment vinden we ech-
ter zeer weinig van dit soort ini-
tiatieven terug in Herk-de-Stad.  
Maar wij vinden dat Herk-de-
Stad rijp is om dergelijke pro-
jecten te onderzoeken en op te 
starten.
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Vooraan in mijn tuin vertellen rozen 

een helderrode mening waar ik achter sta.

Te kijken.

Ik geloof in socialisme zoals de natuur

ons dat leert, wie zei dat ook weer:

lucht en zon zijn van iedereen.

De gelijkheid van er is voor allemaal evenveel

regen, groeien jullie maar, planten.

En de prachtige ongelijkheid die dat oplevert.

Herman de Coninck

“alleen kan ik niks!”
De man van die peper! Het is dat specifieke beeld van Bert Moyaers, 
plakkend op een rood geverfde caravan en leunend tegen een le-
vensgrote chilipeper, dat al enkele maanden op heel wat netvliezen 
staat gebrand en waarmee hij tegenwoordig al eens geassocieerd 
wordt. sp.a Herk-de-Stad heeft over alle lijsten heen de jongste 
lijsttrekker voor de verkiezingen van 14 oktober 2018. De ideale 
gelegenheid om hem in 14 gedaanten te presenteren. 

Lijsstrekker Bert Moyaers in 14 gedaanten voor 14 oktoBer:

aLS HerKeNaar
“Geboren en getogen! Ik heb 
nooit ergens anders gewoond. 
Thuis is voor mij de Schop-
straat in Schakkebroek, al drie 
generaties lang schuiven we 
niet verder dan 50 meter weg 
van het grootouderlijk huis. 
Ik ben trots op heel Herk-de-
Stad, op de prachtige troeven 
die we rijk zijn. Denk maar aan 
park Olmenhof, de natuur- en 
recreatiebeleving aan en rond 
het Schulensmeer, Rock Herk, 
onze historische figuren, het 
voortreffelijk onderwijs… ik 
kan nog wel even doorgaan. 
Waar het hart van vol is, loopt 
de mond van over.” 

aLS SPortLIefHebber
“Er is aan mij geen sportta-
lent verloren gegaan. Als kind 
had ik veel last van astma, dat 
maakte sporten niet evident. In 
mijn tienerjaren sloot ik me aan 
bij voetbalclub Amandina VC.
Ik heb mij er goed geamuseerd 
en anderen die wel wat techni-
scher waren aangelegd regel-
matig de slappe lach bezorgd, 
maar als verdediger stond ik 
uiteindelijk wel mijn mannetje.
Ik kijk heel graag naar sport 
en dit in al zijn diverse takken. 
Het is bovendien goed dat ook 
vrouwencompetities en sport 
voor mensen met een beperking 
steeds meer in beeld worden 
gebracht. Hun prestaties ver-
dienen evenveel aandacht. Heel 
wat internationale wedstrij-
den pik ik graag via de televi-
sie mee. Dat we als Belgen de 
laatste jaren op het allerhoogste 
niveau extra verwend worden, 
maakt mij trots.”

aLS teamSPeLer
“Alleen ga je snel, maar sa-
men raak je veel verder. In de 
weg naar succes doet ieder zijn 
deel, heeft ieder zijn verant-

woordelijkheid. En dat verdient 
waardering. Voor mezelf ben ik 
daarin heel duidelijk: alleen kan 
ik niks. Ik pleit altijd voor sa-
menwerking, zowel in het spel 
als in de grote realiteit. Soms 
zorgt dat voor extra spanningen 
en/of vertragingen, maar geef 
toe dat wanneer je het einddoel 
bereikt, het ook gewoon veel 
leuker is om dat geluk te delen. 
Dat schept een onlosmakelijk 
verbond. Geluk, vriendschap en 
liefde zijn dingen die zich ver-
menigvuldigen wanneer je ze 
durft te delen.”

aLS PoLItICuS
“Ik ben misschien een beetje 
een atypische politicus in het 
Vlaams parlement. Allicht om-
dat ik er een beetje onverwacht 
ben ingerold. Ik wil vooral met 
de voetjes op de grond blijven 
en probeer van de periode en de 
kans die me er gegeven is het 
beste te maken. Dat doe ik door 
zoveel mogelijk te studeren, te 
luisteren, samen te werken en 
netwerken uit te bouwen die 
ook voor Herk-de-Stad van pas 
kunnen komen. Ik verdiep me 
er vooral in alles wat met het 
beleidsdomein sport te maken 
heeft. Dat ligt me wel, in het 
verleden was ik hier uiteindelijk 
ook even schepen van Sport.
Ik denk dat het in de politiek er 
vooral op aankomt om ook over 
de partijgrenzen heen te kunnen 
samenwerken met mensen die 
goede ideeën en vooral de juiste 
bedoelingen hebben. Voor mij 
moet een politicus de proble-
men durven aanpakken en ze 
niet willen uitvergroten via 
sociale media om er verdeeld-
heid rond te zaaien. Dat stoort 
mij enorm en het maakt ook dat 
mensen vandaag zo weinig ver-
trouwen hebben in ons beroep.
Hoe graag ik mijn job in Brus-
sel ook doe, ik voel me nuttiger 

binnen het lokale werk. Je kan 
effectief voor iemand, soms 
voor kleine probleempjes, iets 
betekenen. Daar krijg ik een 
groot tevredenheidsgevoel van.” 

aLS SoCIaLISt
“Mijn socialistische overtui-
ging had ik al als prille tiener 
na het zien van de film Daens. 
Als je daarbovenop in die tijd 
een lokale figuur als Firmin 
Steenbergen een speech hoorde 
geven, ja dan ging je helemaal 
overstag. Zijn opvolgers heb-
ben dat gevoel alleen maar ver-
sterkt.
Alle mensen verdienen gelijke 
kansen en iedereen is op zoek 
naar een beetje geluk. Eigenlijk 
heeft Herman De Coninck het 
wat mij betreft nog het mooiste 
weergegeven in een gedicht.

Het heeft me alleen nog meer 
overtuigd in mijn liefde voor 
het socialisme en het zet me 
iedere dag opnieuw aan om 
het juiste te doen. Ik heb het op 
mijn koelkast gehangen zodat ik 

er elke dag mee start. Ik geloof 
net als de dichter in een socia-
lisme zoals de natuur ons dat 
leert. Ik vind dat prachtig. Het 
zegt eigenlijk dat niet iedereen 
hetzelfde zal bereiken, maar dat 

iedereen wel de kans moet krij-
gen om gelukkig te zijn. Dat is 
voor mij de keuze van het hart 
en mijn drijfveer om daar elke 
dag opnieuw voor te strijden.”

aLS maN VaN Het VoLK
“Ik ken heel veel mensen en 
vind sociaal contact heel be-
langrijk. Ik voel me ook steeds 
geroepen om in de straat men-
sen te begroeten. Ik zeg altijd 
dat er tegenwoordig nog twee 
fijne dingen zijn die je gratis 
kan krijgen: zonlicht en een 
goeiedag. Mensen verwachten 
zich daar vaak niet meer aan. 
Ik vind het altijd fijn als het dan 
een glimlach op hun gezicht to-
vert. Altijd heel gewoon tussen 
de mensen blijven, dat vind ik 
voor mezelf belangrijk. En als 
er ergens wat dorpsfolklore te 

beleven valt, dan ben ik er als 
de kippen bij. 

aLS PaPa
Dit is zonder twijfel de allerbe-
langrijkste gedaante van mij. 
Schrijf dat maar op!
Ik heb 3 kinderen: Xante (7), 
Yuna (5) en Tyas (3). Alle drie 
voor mij zeer bijzonder en uniek 
en met nu al pittige karaktertrek-
jes, maar dat hoort er bij.
(lange stilte) Weet je, soms 
wringt het dat ik veel van huis 
weg ben. Vooral mijn oudste 
dochter stelt zich daar regelma-
tig vragen bij. Als ik dan eens 
thuiskom wanneer het eigenlijk 
al bedtijd zou moeten zijn en één 
van hen ligt nog wakker in bed, 
dan zijn die 5 minuten dat ik kan 
knuffelen of nog iets zeggen de 
allermooiste van de hele dag.” 

aLS PartNer
“Nathalie en ik vormen nu 16 
jaar een koppel. Ik ga niet zeg-
gen dat het politieke leven het 
ons altijd makkelijk maakt, 
maar ze heeft me steeds ge-
steund. Misschien nog belang-
rijker: ze gunt me mijn passie 
ook al maak ik het haar daarbij 
vaak niet makkelijk. Daar wil ik 
haar van harte voor bedanken. 
Ik weet dat zij zichzelf veel te 
vaak wegcijfert waardoor ik 
nog meer engagement kan ne-
men voor Herk-de-Stad. Ze is 
een sterke vrouw, maar ik zal 
ook moeten blijven streven naar 
een gezond evenwicht tussen 
het gezinsleven en al de rest. 
Iedere dag zeggen ‘ik hou van 
jou’ is niet voldoende. Ik moet 
ook echt tijd durven maken 
voor haar. Ze is dat voor meer 
dan de volle 100% waard!”

aLS ZooN VaN
“Ik heb de meest fantastische 
ouders die ik me zou kunnen 
wensen. Mijn respect voor hen 
is eindeloos. Haast elke dag 
steek ik de straat meer dan 
eens over en spring ik binnen. 
Meestal omdat ik hun hulp nog 
ergens nodig heb, want ik heb 
twee linkerhanden. (steekt zijn 
handen ostentatief in de lucht) 
Ja, ik pleit schuldig. Maar ook 
omdat ik ze ontzettend graag zie 
en hen heel veel wil vertellen.
Mijn ouders hebben me geleerd 
wat het is om hard te moeten 
werken voor iets en niet alles 
vanzelfsprekend uit de lucht 
komt gevallen. Ze hebben hard 
gewerkt om mij vele kansen te 
geven. Ik heb een fijne jeugd ge-
had dankzij hen. En ja, ze waren 
wel streng voor mij. Dat zijn ze 
eigenlijk vandaag nog steeds. 
Ik krijg het nog regelmatig eens 
over mijn voeten (lacht), maar 
dat toont alleen aan dat ze heel 
betrokken zijn in alles wat ik 
doe en laat. Hun steun is van 
onschatbare waarde, ik ben hen 
daar zeer dankbaar voor.”

aLS CreatIeVeLING
“Je bedoelt dat ik veel binnen 
het verenigingsleven actief 
ben? Daar word je automatisch 
creatief van. Vaak moet je nog 

ter plekke bij een onverwacht 
probleem iets improviseren. Als 
je als leerkracht voor de klas 
staat, is het eigenlijk net het-
zelfde. Er bestaat geen strikte 
lesvoorbereiding waar je moet 
aan vasthouden. Elke 50 mi-
nuten meer dan 20 leerlingen 
voor je hebben zitten, maakt 
je automatisch creatief. En niet 
voor iedereen is er een pasklare 
oplossing. Ook in de politiek is 
dat zo, eigenlijk in elk beroep. 
Nee, want… is een antwoord 
waarvan ik huiver. Daarmee 
plaats je al definitief een punt 
achter de hele kwestie. Ja, 
maar... is een antwoord waar ik 
liever van uitga. Het biedt per-
spectief op een oplossing. Na-
tuurlijk kan je niet alles oplos-
sen. Maar met creatief te zijn, 
kan je soms wel uitzichtloze 
dingen in beweging krijgen.”

aLS StrateeG 
“Ik heb vroeger uren en dagen 
het bordspel stratego gespeeld. 
Heel af en toe komt dat speel-
bord nog eens op tafel als één 
van de jeugdvrienden passeert. 
Het blijft genieten, keihard voor-
uitdenken en vooral er alles aan 
doen om niet te verliezen (lacht).
In mijn job moet je ook kunnen 
vooruitkijken, maar om dat te 
kunnen doen, is het cruciaal om 
je goed te omringen met kennis 
die je zelf niet hebt. Alleen zo 
kan je groeien. Niemand heeft 
de waarheid in zijn eentje in 
pacht. Binnen sp.a ben ik op dit 
moment heel blij met het jong en 
dynamisch talent dat ons team is 
komen versterken, ook en vooral 
achter de schermen. Doe daar de 
ervaring bij van mensen als Noël 
Vandenrijt, Ivan Boesmans of 
Paul Buekers en je weet dat dit 
wel eens een hogesnelheidstrein 
zou kunnen worden.”

aLS ambItIeuS 
LIjSttreKKer
“Als je lijsttrekker bent, moet 
je wel een gezonde portie am-
bitie hebben, anders doe je dat 
beter niet. Maar het brengt ook 
verantwoordelijkheid mee die 
niet te onderschatten valt. Mijn 
collega lijsttrekkers zullen dit 
alleen maar beamen.

Ik denk dat wij met sp.a vooral 
veel ambitie voor Herk-de-Stad 
hebben. Eigenlijk is dat het eni-
ge waar het bij gemeenteraads-
verkiezingen moet om draaien: 
niet om de kandidaten op zich, 
wel om de toekomst van onze 
stad. Wij hebben vandaag een 
visie om Herk-de-Stad nog 
meer te laten floreren: de am-
bitie om het voor iedereen aan-
genamer te maken en dat over 
verschillende beleidsdomeinen 
heen. Hier zijn nog zoveel za-
ken die dringend moeten aan-
gepakt worden, maar tegelijker-
tijd zijn hier nog zoveel andere 
troeven die we moeten durven 
ontwikkelen. Alleen zo creëer 
je groei. Dat noem ik gezond 
ambitieus zijn.”

aLS bourGoNDIËr
“Als kind was ik een zeer moei-
lijke eter. Mijn mama zegt altijd 
dat ik op melk en boterhammen 
met salami ben groot geworden. 
Dat is enigszins veranderd. Ik 
ben een echte levensgenieter en 
eet heel graag en praktisch al-
les. Als het kan sta ik zelf graag 
achter de kookpotten. Meestal 
snoep ik al een deel van de in-
grediënten op terwijl ik ze aan 
het bereiden ben. Ik kan ’s mor-
gens ook al denken aan wat ik 
’s avonds zou kunnen eten. De 
gevolgen daarvan worden na-
tuurlijk ook duidelijk zichtbaar. 
Ik moet misschien wel wat min-
der en anders gaan eten. Vooral 
regelmaat in de momenten om 
te eten, zou me niet slecht uit-
komen.”

aLS KameraaD
“Ik ben van nature geen ruzie-
maker, daarom dat er (denk ik) 
maar weinig mensen zijn die 
een probleem hebben met mij. 
Je moet gewoon de mensen be-
handelen zoals ze dat zelf graag 
willen. En dat is bij iedere per-
soon anders. Ik heb het geluk 
dat ik hele goede vrienden heb 
die me door dik en dun steunen, 
waar je kan op bouwen, ook als 
het wat moeilijker gaat. Het zijn 
echte vrienden die je in het mid-
den van de nacht kan bellen. En 
omgekeerd natuurlijk ook.”

GOED GESPREKGOED GESPREK
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Iedereen veilig onderweg!
Lijkt vanzelfsprekend, kan een pak beter

Zo is het schooljaar nog maar 
pas begonnen en hebben we 
al een ongeval gehad waarbij 
een mama werd aangereden. 
Gelukkig zonder drastische 
gevolgen!  Kinderen zijn de 
toekomst, maar wij als vol-
wassenen hebben de verant-

Natuurlijk stimuleren we het nemen van het openbaar vervoer, 
de fiets of ga je te voet als je boodschappen wil doen, gezellig 
iets wenst te drinken of naar school gaat. Maar het lijkt ons een 
normale reactie dat je teruggrijpt naar de auto wanneer je het 
gevoel hebt dat jij of je naasten anders niet veilig onderweg bent.

woordelijkheid om de veilig-
heid van onze schoolgaande 
jeugd te vrijwaren. 
Dit kunnen we helpen rea-
liseren door als gemeente-
bestuur te garanderen dat 
op elk gevaarlijk kruispunt 
of oversteekplaats in de na-

bijheid van een school er 
minstens twee gemachtigde 
opzichters aanwezig zijn om 
het verkeer in veilige banen 
te leiden. Een andere maat-
regel waar we voor pleiten is 
het plaatsen van intelligente 
verkeersborden aan de Herk-
se scholen. Op die manier 
hopen we bestuurders nog 
meer te responsabiliseren.

VeILIG KLImaat
Ook volwassenen moeten 
zich in een veilig klimaat 

kunnen verplaatsen. Denk 
maar aan de vele fietsrit-
jes tijdens het weekend of 
tijdens de zonnige zomer- 
dagen. 
Om het aantal ongevallen 
met zwakke weggebruikers 
nog te doen dalen vinden wij 
het een goed idee om een 
gratis opleiding tot wegkapi-
tein te voorzien, samen met 
enkele opvallende attribu-
ten wanneer een grote groep 
zwakke weggebruikers zich 
verplaatst.

Tot slot willen wij graag ver-
beteringen blijven aanbren-
gen aan de infrastructuur in 
Herk-de-Stad en dit niet al-
leen in de laatste maanden 
voor de verkiezingen. Een 
allesomvattende inventaris 
van mogelijke projecten met 
daaraan een gecoördineerd 
en logisch beleidsplan ge-
koppeld, dat is waar sp.a 
Herk-de-Stad voor ijvert.

"Van Huis van het Kind 
naar kinderopvang naar..."

Droom je stad of buurt!
SameN maken mensen 
het verschil!

Een ‘Huis van het Kind’ is een samenwerkingsverband tussen lokale verenigingen en actoren die 
ondersteuning bieden aan gezinnen met kinderen. Vlaams minister van Gezin Jo Vandeurzen voorziet 
vanaf 2019 in een subsidie voor elk kwalitatief Huis van het Kind. De overgrote meerderheid van de 
Vlaamse gezinnen met kinderen wonen al in een werkingsgebied van een Huis van het Kind. Herk-de-
Stad is ook zo’n werkingsgebied. Dat hebben we te danken aan de inspanningen van vele betrokkenen 
die zich dagdagelijks inzetten voor onze gezinnen met kinderen. We kunnen het goede werk dat zij 
leveren niet genoeg appreciëren.

Beter een goede buur dan een verre vriend! Het is een spreekwoord dat we wel al eens durven 
gebruiken. En eigenlijk is dat ook maar terecht! Wanneer het goed klikt met je buren wordt op die 
plek wonen erg aangenaam. Samen ervaren jullie wat de buurt zo gezellig maakt, waar er zich een 
probleem stelt of wat er nog nodig is om het nog aangenamer wonen en leven te maken. Wat als 
politici jou nu eens de kans geven om een stukje in je eigen buurt te ontwikkelen? Een droomfabriek 
op maat van onze stad of buurt? Ja, het kan als het van ons afhangt.

Daarom finaliseerde sp.a tij-
dens de vorige bestuursperi-
ode al een zeer vooruitstre-
vend plan voor een echt nieuw 
‘Huis van het Kind’: een ge-

Tijdens het debat van Het Be-
lang van Limburg was de op-
vallendste verkiezingsbelofte 
volgens diezelfde krant die 
van sp.a’er Bert Moyaers. Als 
hij het helemaal voor het zeg-
gen had, wil hij de komende 
legislatuur een budgethouder-
schap voor wijkcomités of 
burgerinitiatieven invoeren. 

bouw dat het ruime aanbod aan  
gezinsbegeleiding in Herk-de-
Stad kon samenbrengen en een  
eigen “thuis” geven. Dit zou sa-
menwerking vergemakkelijken 

Onder bepaalde voorwaarden 
kan je immers volgens de wet-
geving het budget voor een 
nieuw project als overheid 
uit handen geven. Dat is een 
tamelijk revolutionaire in-
spraakmethode voor de bevol-
king, maar één die wel daad-
werkelijk een andere dimensie 
geeft aan politiek.

waardoor middelen veel effici-
enter ingezet konden worden. 
Daarnaast was er sowieso nood 
aan meer kinderopvang in Herk-
de-Stad. Dit alles combineren 
zou de geraamde 3.000.000 
euro voor dit nieuwe gebouw 
veel meer doen renderen. 

buDGet teruG
Een wisselmeerderheid van 
CD&V, Open VLD, N-VA-
NIEUW dacht er anders over 
en besloot het budget terug te 
dringen tot € 500.000, volgens 
hen voldoende om een nieuw-
bouw te voorzien die enkel 
als functie een buitenschoolse 
kinderopvang zou krijgen. Een 
visionair idee werd gefnuikt, de 
kinderdroom doorprikt. 
Bij de start van een nieuwe le-
gislatuur in 2013 realiseerde 

HerKSe DroomfabrIeK
Waarom zou een nieuw verko-
zen stadsbestuur vanaf 2019 
niet nadenken over dergelijk 
budgethouderschap? Zo krijgt 
de burger een stukje van het 
gemeentelijk beleid daadwer-
kelijk in handen. Burgers die 
een bepaalde droom hebben, 
kunnen een voorstel doen 

men zich al snel dat voor dit 
geld onmogelijk de noden in 
onze kinderopvang konden 
worden opgevangen. Het be-
drag werd al snel opgetrokken 
naar € 1.000.000. De momenten 
van inzicht volgden elkaar op 
en ondertussen zitten we zelfs 
al aan € 2.480.000 … voor een 
gebouw dat enkel plaats kan 
bieden aan de kinderopvang.
Alsof dat nog niet genoeg 
was, besloot men het gebouw 
een plaats te geven in de La-
zerijstraat op de wijk Daelers-
veld, in een smalle en dood-
lopende straat met vrij dichte 
behuizing. Dit is vragen om 
problemen. Het gebouw ligt 
vlakbij de grote parking aan de 
school en sportcentrum Her-
kules, maar ook daar is de ver-
keersdrukte al meer dan groot 
genoeg op de spitsuren. 

GeeN HuIS VaN Het KIND
De eerste spadesteek is onder-
tussen gebeurd: zes jaar vertra-
ging en een duur gebouw waar 
geen ruimte is voor een ‘Huis 
van het Kind’. Dat samenwer-
kingsverband tussen verschil-

aan de gemeenteraad. Als het 
wordt goedgekeurd kan de 
gemeenteraad overgaan tot de 
uitvoering daarvan binnen een 
vooropgesteld budget mits het 
wettelijk mogelijk is en op 
voorwaarde dat het de buurt-
werking verbetert.

Op die manier geef je mensen 

lende organisaties met een 
lokaal aanbod voor baby’s, kin-
deren, jongeren en (aanstaande) 
gezinnen kwam er dan recent 
wel, maar in De Markthallen… 
wat een gemiste kans!.
Waarom deed de meerderheid 
dit alles? Omdat het eerste 
wapenfeit van de coalitie te-
gen sp.a, de grootste partij van 
Herk-de-Stad, een duidelijke 
trendbreuk moest zijn. We heb-
ben het resultaat gezien...

uit een wijk of buurt zelf de 
kans om een breed gedragen 
idee of droom te verwezen-
lijken. De gemeenteraad eva-
lueert dat idee en vervolgens 
faciliteert deze het. Zo kun-
nen er wensen waargemaakt 
worden. Wonen in die buurt 
wordt ongetwijfeld aangena-
mer. Zo creëer je samenhang 
tussen buren die elkaar echt 
leren ontmoeten voor, tijdens 
en na het gemeenschappelijk 
doel. In een warme buurt is 
het heerlijk vertoeven, draagt 
men meer zorg voor elkaar en 
ieders welbevinden stijgt. Dat 
is geluk!

eigen
lokalen voor 
Chiro arika?
De Chiro Herk-de-Stad wacht 
al jaren op eigen lokalen. 
Door de oefening voor de 
kinderopvang en het Huis van 
het Kind helemaal opnieuw te 
doen, is een volledige leiders-
ploeg de Chiro ontgroeid. Laat 
ons hopen dat de volgende 
generatie meer geluk heeft...

WELZIJNDROOMBUURT

buurtDromeN
Deze buurtdromen kunnen betrekking hebben tot 

allerhande thema’s: 

 Afval en hinder

 Armoedebestrijding

 Gezondheid

 Groen

 Huisvesting

 klimaat- en energie-efficiëntie

 Milieu

 Mobiliteit

 onderwijs

 Veiligheid

 Vrije tijd: cultuur, sport, jeugd

 Samenleven

 Werk en economie

 Zorg en opvang

“Voer
budget-

houderschap voor
wijkcomités of

burgerinitiatieven in”



12 NIEUWS       PEPER 13NIEUWS       PEPER

rock Herk
is dé beleving bij uitstek

Zorg is onze passie

Dienstencentrum 
verdient meer comfort

36 ononderbroken jaargangen plaatst het fijnste festival van ’t land 
Herk-de-Stad op de kaart. Niet zomaar een kaart, één die veel ver-
der reikt dan de provinciegrenzen, ja zelfs de landgrenzen. Daar 
zijn we fier op. Rock Herk is beleving in de puurste zin van het 
woord. Eén van de ‘founding fathers’ van het festival, Guido Ector, 
is vandaag de dag nog steeds actief binnen Rock Herk. Als beleid-
smaker geeft hij graag zijn visie hoe ook het stadsbestuur in de 
toekomst het festival blijvend kan verankeren op ons grondgebied, 
maar ook hoe het ecologisch aspect niet uit het oog mag verloren 
worden.

U kan er niet omheen: het gebouw van de socialistische mutualiteit 
De Voorzorg onderging het afgelopen jaar een ware metamorfose. 
Gedurende de werkzaamheden bleef de dienstverlening bovendien 
ongewijzigd. 

Al meer dan 15 jaar is De Cirkel langs de Diestsesteenweg in Herk-
de-Stad dé plaats voor de Herkse senior. Muzieknamiddagen, 
workshops, uitstappen... worden er op regelmatige tijdstippen ge-
organiseerd. Op die manier wordt er een gevarieerd aanbod vanuit 
de gemeente georganiseerd om de senior actief te houden. 

“Rock Herk heeft rond zijn 
dertigste verjaardag een aantal 
zeer moeilijke jaren gehad”, 
trapt Guido Ector een open 
deur in. “Ons voortbestaan hing 
echt aan een zijden draadje. Dat 
het stadsbestuur ook zijn duit in 
het zakje deed om het festival 
erbovenop te helpen, maakt ons 
dankbaar. Maar misschien kan 
de stad meer doen dan het denkt 
om een volgend decennium 
succesvol in te gaan.”

rock Herk is de laatste 
jaren zo succesvol dat de 
voetbalterreinen van Herk 
FC zelfs lijken overbezet te 
raken.

“De verhuis van park Olmen-
hof naar de voetbalterreinen 
vond ik toen onjuist aanvoe-
len. Iedereen dacht dat het park 
net een extra succesfactor was. 
Vandaag moeten we durven 

Ludo Knaepen: “Het is niet en-
kel de contante terugbetaling 
van de ziektebriefjes dat men-
sen een bezoek aan onze loket-
ten doet maken. Men komt hier 
met allerhande problemen aan, 
groot of klein. Het feit dat je bij 
ons 6 dagen per week effectief 
terecht kan, maakt onze mutu-
aliteit ook zo kenmerkend. Ik 
sta altijd graag tussen de men-
sen. Nu effectief iets voor hen 
kunnen betekenen, maakt dat ik 
met heel veel fierheid deze job 
uitoefen.”
De Voorzorg heeft een ruim 

Wie het graag wat rustiger aan 
doet, maar toch geniet van so-
ciale contacten kan evenzeer in 
de cafetaria van het diensten-
centrum terecht voor een drank-
je, babbeltje of zelfs een kaartje 
te leggen. Je merkt het, de Cir-
kel speelt een belangrijke rol in 
onze Herkse maatschappij.
Maar moeten we niet met z’n 
allen durven erkennen dat de 
plek waar het dienstencentrum 
vandaag gevestigd is, eigenlijk 
veel beter kan? Het gebouw 
blijkt regelmatig te klein en is 
technisch gezien ook niet ideaal 
ondanks de verschillende ver-
beteringen die de gemeente zelf 
aanbracht. Feit blijft dat dit nog 
steeds een gebouw is dat de stad 
huurt en dat men nooit kan ma-
ken zoals men het 100 procent 
zelf wil.

vaststellen dat we de juiste keu-
ze maakten. Het festival kende 
een fantastische doorstart mede 
door onze crowdfunders die we 
daar zeer dankbaar voor zijn. 
Bovendien blijft Park Olmen-
hof nu een heel jaar in perfecte 
staat voor de Herkenaar. 
Toch moeten we vandaag al een 
visie voor morgen bedenken. 
Als Rock Herk minstens even 
succesvol blijft, is de organisa-
tie op lange termijn misschien 
wel verplicht om de blik door 
het huidige venster te vergro-
ten.”

je bedoelt dat het festival 
opnieuw van plaats zou 
verhuizen?

“Dat zit inderdaad in het ach-
terhoofd. Als het ooit nodig 
blijkt, kan je moeilijk zulk soort 
beslissing uitstellen tot het al-
lerlaatste moment. Dan sta je 

aanbod van diensten die je 
misschien niet meteen zou 
verwachten. Zo is er in de Rid-
derstraat ook een adviserend 
geneesheer, een sociaal assis-
tent, een pedicure en een dië-
tiste aanwezig. Ook een dienst 
audiologie is er voorhanden. 
Tot slot is er ook nog de dienst 
Thuiszorg en valt ongetwijfeld 
ons afhaalpunt Zorgba(a)r op.

Joke Demoustiez: “Dienstverle-
ning is onze topprioriteit. Ik sta 
erop dat we steeds met veel en-
thousiasme en het nodig empa-

Wij legden reeds een vinger op 
de wonde dat er dringend een 
visie nodig is over het patrimo-
nium waarover de stad beschikt. 
Er zijn nog te veel gebouwen 
die we onvoldoende benutten 
of zelfs niet eens nodig hebben. 
Langs de andere kant liggen er 
misschien wel wat opportuni-
teiten bij leegstaande gebouwen 
die niet van de stad zijn. Wat 
ons betreft moet in die hele oe-
fening zeker onderzocht worden 
of er voor het dienstencentrum 
geen betere plek voorhanden is. 
Na al het nuttige maatschappe-
lijk werk dat De Cirkel al jaren 
met haar personeel, de vrijwilli-
gers en uiteraard ook de gasten 
verricht, verdient dat ook een 
perspectief op meer comfort.

thisch vermogen onze mensen 
ontvangen en helpen. Mensen 
die ziek zijn, hebben immers al 

zoveel zorgen. Het is aan ons 
om hen tenminste te verlich-
ten van allerlei formaliteiten 

waarbij ze dan geconfronteerd 
worden. De dankbaarheid die je 
dan van de mensen terugkrijgt, 
maakt voor mij dat ik elke dag 
met plezier naar de werkvloer  
kom.”
Vanuit hun engagement aan het 
loket weten Joke en Ludo als 
geen ander wat er leeft onder de 
inwoners of waar kleine en gro-
te ergernissen zitten die via het 
beleid kunnen aangepakt wor-
den. Dat is voor hen de ultieme 
reden om met dezelfde gedre-
venheid en oprechtheid waar-
mee ze hun werk verrichten op 
De Voorzorg de verkiezingslijst 
te versterken waarmee ze hun 
werk het best identificeren: sp.a 
Herk-de-Stad.

letterlijk met het mes op de 
keel. Vandaar dat we vandaag 
al mogelijke pistes moeten be-
wandelen voor een toekomstige 

locatie van blijvende aard. Ui-
teraard is dat als het van mij 
afhangt altijd binnen onze ge-
meentegrenzen. Het zou goed 
zijn dat het stadsbestuur hierin 
met ons meedenkt.”

Wat ecologie en duur-
zaamheid betreft komen 
festivals vaak als grote 
vervuilers in de media. niet 
meteen een fraai beeld. 
Hoe spoor je best festival-
gangers aan om minder 
afval te produceren?

“Het klopt dat festivalterrei-
nen en bijhorende campings 
vaak als een open stort achter-
blijven. Rock Herk heeft altijd 
een voortrekkersrol in duur-
zaamheid willen spelen door 
de festivalgangers o.a. goed te 
sensibiliseren. Maar we moe-
ten meer durven doen. Het is 
gewoon onaanvaardbaar dat 
we bijvoorbeeld een opbod 
blijven doen in het gebruik van 
plastic. Het zwerfafval dat daar 
uit voortkomt is niet alleen de 
verantwoordelijkheid van de 
festivalganger, maar ook van 
diegene die het aanbiedt, wij-
zelf dus. Er zijn festivals die 
van duurzaamheid een handels-
merk maken, denk maar aan het 
release festival in Sint-Truiden. 
Ik denk dat ook het stadsbe-

stuur best met ons meedenkt en 
ondersteuning biedt over hoe 
we in de toekomst oplossingen 
kunnen bieden zodat festivi-
teiten ecologisch verantwoord 
zijn.”

Hoe lang kan guido ector 
zelf actief mee met rock 
Herk?

“Gemakkelijk nog eens 36 jaar! 
(lacht) Nee, alle gekheid op 
een stokje. Ik amuseer me nog 
steeds heel erg op dit festival 
dat me steeds veel voldoening 
in het leven heeft gebracht. Dit 
is gewoon beleving in de puur-
ste zin van het woord. Vandaag 
ben ik 59 jaar en zie ik een 
tweede, zelfs al derde genera-
tie die de organisatie naar zich 
toe trekt. En dat is ook goed als 
je een dynamisch en inventief 
festival wenst te blijven. Rock 
Herk zal altijd een soort kind 
van mij blijven. En het feit dat 
ik met al dat jong geweld nog 
mee rond de tafel mag, maakt 
dat ik de unieke kans krijg om 
bijzonder jong van geest te blij-
ven. Dat is niet alleen handig 
voor de organisatie van een 
festival, maar zorgt ook dat ik 
frisse ideeën kan aanleveren 
voor die andere passie van mij: 
de politiek.”

rock Herk zal 
altijd een soort 
kind van mij 
blijven.

FESTIVALNIEUWS
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1. VANDENHOVE Ludwig

2. JANS Tine

3. WEBERS Maurice

4. KILIC Yasin

5. CARLIER Birgitt

6. SMETS Brigitte

7. EENS Karolien

8. T’ JOLYN Stefan

9. ORU Funda

10. KNAEPEN Ann

11. PUTZEYS Koen

12. KONINGS Ivo

13. MOYAERS Bert

14. BEENDERS Rob

15. KITIR Meryame

uitPaS is absolute must

Even kort voorstellen. De 
UiTPAS is eigenlijk een soort 
spaarkaart waar je als burger 
punten mee kan verdienen 
bij deelname aan een breed 
aanbod van vrijetijdsactivi-
teiten binnen je gemeente. 
Met die punten verzamel je 
uiteindelijk fikse kortingen 
of geschenken. Dit kan zowel 
binnen de cultuur-, sport- als 
jeugdsector. Bovendien kan 
je die UiTPAS ook in andere 

steden en gemeenten gebrui-
ken waar deze pas al actief is 
en omgekeerd. Zo zorgt deze 
kaart dus voor leuke kortin-
gen op activiteiten buiten de 
gemeentegrenzen en is het 
tegelijkertijd een toeristische 
troef voor Herk-de-Stad.

GeNIeteN Voor
aLLe KaNSGroePeN
Het allerleukste aan de UiT-
PAS is dat deze kaart een echte 

opportuniteit kan bieden aan 
kansengroepen die normaal 
zelden kunnen deelnemen 
aan allerhande vrijetijdsacti-
viteiten wegens te duur. Deze 
kaart zorgt ervoor dat nie-
mand wordt uitgesloten. Echt 
iedereen kan genieten van al-
lerhande vormen van vrije tijd 

aan voor hem betaalbare tarie-
ven. Iedereen krijgt dan wel 
een identieke pas, deze kaart 

is zodanig persoonlijk dat 
wanneer je onder een kansen-
tarief valt, je automatisch van 
een nog grotere korting kan 
genieten zonder dat dit aan de 
grote klok wordt gehangen. 
De UiTPAS stigmatiseert dus 
niet en dat is belangrijk voor 
je zelfbeeld in de maatschap-
pij. De impact die zo’n UiT-
PAS op de toegankelijkheid 
en bezettingsgraad  van vrije-
tijdsactiviteiten kan hebben, 
is dus niet te onderschatten. 
Door het open karakter ervan 
kunnen ook kinderen waar het 
thuis financieel wat moeilijker 
ligt toch genieten van cultuur-, 
sport- en jeugdactiviteiten. 

breDer DaN CuLtuur-
CHeQue
In onze stad bestaat vandaag 
al een cultuurcheque voor 

elke inwoner, maar die blijkt 
vooral gebruikt te worden 
door mensen die zich sowieso 
tickets aanschaffen voor cul-
turele voorstellingen. Voor 
ons zijn dit leuke initiatieven, 
maar de UiTPAS creëert zoda-
nig veel opportuniteiten waar-
bij echt iedereen meekan en 
geeft ook het toerisme extra 
kansen. Het is perfect moge-
lijk om dit allemaal te integre-
ren in één handig kaartje. Dit 
voordeelsysteem voor de bur-
gers moet in samenspraak met 
de Vlaamse Overheid worden 
geïntroduceerd en vergt wel 
wat tijd. Waar wachten we ei-
genlijk nog op?

Vlaanderen telt ongeveer 100.000 UiTPAShouders, waarvan zo-
wat de helft recht heeft op een kansentarief. Op een bevolking 
van ruim 6 miljoen inwoners is dat niet meteen spectaculair te 
noemen. In Limburg stapten tot dusver 2 steden in dit systeem: 
Maasmechelen en Sint-Truiden. Dat moet beter. De UiTPAS is 
op vlak van financiële drempelverlaging tot deelname aan vri-
jetijdsactiviteiten niet te onderschatten. Zou het niet goed zijn 
als Herk-de-Stad de derde Limburgse gemeente is die op dit 
project intekent?

Herk-de-Stad
moet derde
Limburgse
UitPAS-gemeente 
worden.

PROVINCIAALJEUGD

een laboratorium voor 
jeugdig talent!
Echt iedereen heeft talenten, maar niet iedereen krijgt genoeg 
prikkels om ze voldoende te ontdekken, laat staan te ontplooien.  
In onze secundaire scholen krijgen leerlingen vaak de kans om dat 
talent op eigen tempo aan te wakkeren. Maar wat stellen we helaas 
vast? Dat er na de schoolcarrière een grote leemte volgt door het 
wegvallen van een fysieke ruimte. Waar er binnen de schoolmuren 
vaak nog minimale infrastructuur aanwezig  is voor bijvoorbeeld 
jonge muzikanten, valt dat daarna helemaal weg. Is het de morele 
taak van het stadsbestuur om al dat jong talent zich verder te laten 
ontplooien? Op deze vraag is slechts één antwoord correct: ja!

In Herk-de-Stad kennen we al 
ruim 16 jaar Jeugdhuis XL ge-
legen in de Ridderstraat in ons 
centrum. Het is fantastisch dat 
dit er is, vele jongeren beleef-
den er fijne momenten, maar 
misschien voldoet dit lang niet 
meer aan het geheel wat de 
jeugd nodig heeft: een labora-
torium voor talent! 
Er is dan wel plaats om samen 
gezellig iets te drinken, een 
kleine fuif of leuke workshop te 
organiseren, er een repetitielo-

kaal van maken is compleet uit 
den boze. Ook maandelijks een 
startend bandje een podium-
kans bieden, is vandaag haast 
ondenkbaar. Kortom: talent la-
ten ontplooien, begint met het 
aanbieden van een minimale 
infrastructuur die daarvoor no-
dig is.

Hoe lossen we dit op de korte 
termijn best op? Wat ons betreft 
alvast niet door te wachten op 
een nieuw jeugdhuis. Dat zou 

een hele lichting jongeren te-
leurstellen en compleet in de 
kou laten staan. Maar wel door 
een voorlopige ruimte in onze 
gemeente te zoeken waar ze vrij 
een talent kunnen ontwikkelen. 
Ongetwijfeld is dergelijk repe-
titiekot wel ergens voorhanden. 
Voorzie er wat technisch mate-
riaal in en een basisdrumstel en 

gegarandeerd wordt er wel wat 
talent binnen die muren verder 
ontwikkeld.

En wat dacht je van eenzelfde 
basisinstallatie die het jeugd-
huis kan gebruiken om al dat 
repetitiegeweld één keer per 
maand een eerste podium-
kans te geven? Niet iedereen 
zal daardoor bijvoorbeeld een 
nieuwe Piet De Pessemier of 

Jan Haspeslagh worden, maar 
dat is ook geen noodzaak. De 
allerbelangrijkste taak van de 
lokale overheid is dat we een 
omgeving creëren die ervoor 
moet zorgen dat jongeren zich 
maximaal lerend, amuserend 
ontdekken en ontplooien op 
weg naar de volwassenheid.

"  om talent te 
ontplooien is 
een minimale 
infrastructuur 
de absolute 
voorwaarde.”

méér Limburg

“De provincie Limburg is meer 
dan ooit nodig om iets te blijven 
betekenen in politiek Brussel”, 
zegt sp.a gedeputeerde Ludwig 
Vandenhove. “Bovendien werkt 
het provinciebestuur op heel wat 
beleidsdomeinen ondersteunend 
naar de Limburgse gemeentebe-
sturen toe. Neem nu bijvoorbeeld 
mijn belangrijkste bevoegdheden 
milieu en natuur, waterlopen en 
veiligheid. De provincie Lim-

burg stimuleert de gemeenten 
actief om een klimaat- en natuur-
beleid te voeren via de klimaat- 
en natuurrapporten. Voor wie 
nog niet overtuigd was van het 
klimaatprobleem zal de hitte van 
deze zomer nu toch wel de ogen 
echt hebben doen opengaan. Via 
het Provinciaal Natuurcentrum 
(PNC) wordt er heel wat aan 
educatief werk gedaan, onder 
andere naar scholen toe. Vandaar 

dat we in elke regio in Limburg 
investeren in een aangepast en 
laagdrempelig natuurhuis. 
De recente wateroverlast be-
nadrukt dat waterlopen steeds 
belangrijker zijn. Als provincie 
Limburg nemen wij de gemeen-
ten en de Wateringen heel wat 
werk uit handen. Water stopt im-

mers niet aan gemeentegrenzen, 
vandaar dat het belangrijk is dat 
dit gemeente overschrijdend, lees 
provinciaal, kan gebeuren. 
Met het Politie Limburg Op-
leiding en Training Limburg 
(PLOT) willen we de veiligheids-
opleidingen in Limburg houden, 
zodat onze mensen geen te verre 

verplaatsingen moeten doen en 
ze ook niet te lang weg zijn van 
het terrein en de bevolking. Wij 
hebben ons als sp.a de laatste zes 
jaar als enige Limburgse partij 
verzet tegen de ontmanteling van 
de provincies. Ook de komende 
zes jaar mag u op ons kunnen re-
kenen.” 

’t Is een kwestie van geduld! Als wij andere politiekers mogen ge-
loven tot heel Limburg Antwerpens ‘lult’. Sp.a verzet zich tegen de 
ontmanteling van de provincies. Zonder sentimenteel navelstaren, 
maar wel met een wijde blik om de unieke ligging van Limburg uit 
te spelen binnen Europa. Daar kunt u wat ons betreft van op aan.”
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MET AMBITIE VOOR HERK-DE-STAD!



16 NIEUWS       PEPER

Stem op al onze kandidaten

Bert Moyaers

Ginger
Timmermans

Geert
Frederickx

Betty
Hermans

Noël
Vandenrijt

Sofie De Waele

Caro
Vanspauwen

Pieter-Jan
Walravens

Gerda
Gijbels

Paul
Buekers

Guido Ector

Olrik
Hanegreefs

Joke
Demoustiez

Ludo
Knaepen

Pascal
Plees

Amélie Quain

Evi
Appeltans

Anja
Vanbrabant

Ludo
Vranken

Stephan
Stevens

Christine
Peeters

Karina
Raemaekers

Ivan
Boesmans

1 2 3 4 5

6 7 8 9 10

11 12 13 14 15

16 17 18 19 20

21 22 23 HOE STEM JE GELDIG?
Op 14 oktober krijg je twee stembrieven. Eén voor de  
gemeente en één voor de provincie. Je stemt geldig door 
één of meerdere bolletjes te kleuren binnen één lijst.

Lijst 1


